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Informatie-uitwisseling omgevingsdienst

Op 10 december 2019 trad Gedeputeerde Adnan Tekin van onder meer Milieuzaken af omdat de 
omgevingsdienst hem slecht informeerde. Hierbij ging het om een politiek gevoelige zaak waarbij 
Tata-steel jarenlang milieuwetten kon overtreden zonder dat de provincie daarvan wist. Over de 
achtergrond van deze zaak gaf de heer Tekin op 18 december 2019 een interview aan de Gooi en 
Eemlander. In dit interview legt de heer Tekin de schuld van de falende samenwerking voor een 
belangrijk deel bij het gebrekkig functioneren van het stelsel. Met het stelsel is bedoeld de door het 
Rijk naar aanleiding van de vuurwerkramp Enschede opgelegde verplichting om de controle op 
bepaalde milieuzaken uit te besteden in regionaal organiseerde omgevingsdiensten. 

De omgevingsdienst IJmond zou volgens de heer Tekin op te grote afstand opereren van de politiek 
verantwoordelijke gezagsdrager. Hij zegt daarover: “Het patroon dat ik zie is dat het goed gaat met 
kwesties die niet in het politieke debat thuishoren. Horen ze dat wel dan schuurt en botst het. Ik ben te 
laat en onvolledig geinformeerd en ben daar tegelijk zelf politiek verantwoordelijk voor. Het 
samenspel tussen het bevoegd gezag en de controlerende instantie moet perfect verlopen en tot mijn 
spijt heb ik dat niet goed kunnen organiseren, ook dat is inherent aan het stelsel”. Met zijn ontslag 
hoopt hij de politiek wakker te schudden.

Ook de gemeente Hilversum heeft een (verplichte) relatie met een omgevingsdienst. GroenLinks heeft 
daarover de volgende vragen:

1. Hoe interpreteert het college de kwalificatie van de heer Tekin dat bestuurlijk Nederland niet 
‘wakker’ zou zijn?

2. Is het college overtuigd dat onze omgevingsdienst het gemeentebestuur goed informeert in 
potentieel politiek gevoelige dossiers?

3. Herkent het college bij onze omgevingsdienst een vergelijkbaar patroon waarop de heer Tekin 
in zijn interview doelt?
Zo ja, in welke kwesties is dat naar voren gekomen en hoe uitte zich dat vervolgens?
Zo nee, op grond waarvan baseert het college haar vertrouwen?

4. Met welke regelmaat wordt de samenwerking tussen de omgevingsdienst en de gemeente 
besproken?

5. Hoe beoordeelt het de voortgang van de implementatie van afgesproken verbeterpunten?
6. Is het college van mening dat het stelsel aanpassing behoeft en zo ja op welke punten?
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